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MR vergadering Jozefschool en Nieuwe Jozef Weesp 
 
13 november 2024 / 17:55 inloop, 18:00-19:30, locatie: Fort 
Aanwezig: Desirée, Matthijs, Anke, Astrid, Ouafila, Eline en Alex 
Gasten: Ellen Scheermeijer 
Afwezig:  
 

1. Vaststelling agenda en ingekomen stukken  

1.1 Opening  
 
1.2 Vaststellen agenda 

Extra punt: aanwezigheid MR-oudergeleding bij gesprek inspectie. 

 
1.3 Vaststellen notulen vorige twee vergaderingen (4 september en 9 oktober)  
Notulen worden vastgesteld. 
 
1.4 Ingekomen stukken 

• Notulen 241009 MR vergadering 

• Notulen 4 september 2024 versie Ellen 

• Schoolgids De Nieuwe Jozef 2024-2025 - versie september 2024 def 

• Evaluatie oktober 2024 1 

• Verbeterplan Nieuwe Jozef versie 9 1 

• Focus Poster November Jozefschool 1 
 
1.5 Openstaande actiepunten 

• Directie: delen schoolgids 2024-2025 →  toegestuurd 

• Directie: delen financiële begroting/ budget 2023-2024 → open, volgt begin 2025. 

• Aankaarten bij MT dat we moeten nadenken ouderparticipatie/ inloop kleuters.  

2. Agendapunten MR 

 
Deel 1 – MR leden en directie (Ellen) 

1. 18:10-18:30 - Stand van zaken implementatie verbeterplan (met directie) - Ouafila & Desirée 
Ellen geeft een toelichting op de stand van zaken: Het verbeterplan aangepast op basis van feedback van o.a. 
MR en inspectie. De lay-out is aangepast na feedback van inspectie. Focusposters van september en oktober 
zijn met de leerkrachten gedeeld. Hun feedback is eveneens verwerkt. Er heeft een evaluatie plaatsgevonden 
met eigenaren van de deelplannen afzonderlijk als ook met het gehele interventieteam. Desirée was hierbij 
aanwezig. Hierna zijn de focusposters voor november opgesteld. Dit wordt steeds meer een doorgaande lijn. 
We zijn redelijk op koers, maar het is een groeidocument.  Deeleigenaren krijgen steeds meer vat op de 
plannen, en langzamerhand de leerkrachten ook. Schoolcoaches worden ook goed betrokken. De 
lesbezoeken zijn geïntensiveerd. Vanuit die bezoeken kijken we nu ook welke hulp elke individuele leerkracht 
nog specifiek nodig heeft. Er wordt heel hard gewerkt in alle lagen.  
Informele inspectiebezoek verliep niet als gehoopt. Het was een wake-upcall. De leerkrachten konden niet 
laten zien wat ze normaal laten zien. Daar was de inspectie erg door ontdaan, waardoor een gesprek eigenlijk 
niet meer mogelijk was. Dat de leerkrachten niet konden laten zien, kwam door nervositeit. Daarnaast was 
het voor hen toch nog niet scherp genoeg wat er van hen wordt verwacht. De inspectie heeft benadrukt dat 
we ons moeten focussen op het leerrendement van leerlingen. De slechte generale repetitie zorgt er wel 
voor dat wij weten dat de handvatten nog concreter moeten zijn. Anke geeft hierbij een toelichting hoe het 
lesbezoek bij haar verliep en dat de leerkrachten nu bijvoorbeeld er nog meer van doordrongen zijn dat elke 
instructieles een ik-, wij-, jullie- en jij-fase moet hebben. 
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De geplande audit is niet doorgegaan, omdat de inspectie immers net was geweest. De auditoren hebben wel 
met alle lagen van het team geoefend. Ze hebben in zes klassen gekeken en zijn met mt, ib en leerkrachten in 
gesprek gegaan. Volgens hen zit het verbeterplan heel goed in elkaar. Ze hebben vertrouwen in het 
interventieteam. Maar ook zij zien dat we nog niet aan de 80 procent zitten van kinderen die in een les 
leerrendement moeten hebben behaald.  
Matthijs: Hoe denkt bestuur over de objectiviteit van de inspectie? Ellen: CVB kiest ervoor om mee te 
bewegen. Ik wil graag op de dag van het inspectiebezoek eerst een uur met inspectie zitten, met de twee 
bestuurders, zodat ik de onderstroom op tafel kan krijgen en die eruit kan halen. Ik wil benoemen dat we 
urgentiebesef hebben en dat wat er is gebeurd, achter ons ligt. En dat ik hoop dat dat wederzijds is. 
Ellen heeft Matthijs gevraagd om bij het gesprek met ouders te zitten. 
Alex stelt voor dat de communicatie voor beide scenario’s klaar staat, naar ouders, naar de media. 
Leerkrachtgeleding oppert dat er zoveel mogelijk leerkrachten die dag op de vloer zijn die kunnen presteren 
onder de druk van de inspectie. Eventueel ruilen met duo. Verder geeft de MR mee dat iedereen die met de 
inspectie gaat praten hierop voor te bereiden om eventuele nervositeit en onduidelijkheid over wat ze 
kunnen verwachten, weg te nemen. 
 

2. 18:30-18:40 - Toekomstperspectief De Nieuwe Jozef na de kerstvakantie met focus op schoolleiding (met 
directie) - Alex & Matthijs 
Vertrouwelijk gesproken. Korte samenvatting: Het bestuur heeft Ellen gevraagd te blijven tot het eind van het 
schooljaar. Ze wil haar opdracht afmaken, dus heeft daarmee ingestemd. Het bestuur gaat nog met Remon 
spreken. De MR spreekt uit dat ze ook zorgplicht t.a.v. Remon voelt en graag waar mogelijk willen worden 
meegenomen. Met Yvette is gesproken. Zij keert na kerstvakantie terug.  
 

3. 18:40-18:50 - Update TSO (met directie) - Alex & Eline 
Geen echte update. Nog weinig nieuws. Unikidz heeft ook nog niets gehoord. 
 

4. 18:50-19:00 - School financiën (met directie) – Alex 
Er zijn veel kostenoverschrijdingen, verder nog te vroeg om concreet iets te kunnen zeggen. Ellen gaat de 
kadernotitie delen, de onderlegger voor de begroting van de ASKO. Bestuur geeft altijd geld aan 
snelgroeiende scholen om extra instroomgroepen te starten. Alex geeft aan dat we als MR wilden 
communiceren dat er verschraling zal komen. Ellen lijkt het verstandig om dit in januari te doen, want dan 
zijn de exacte consequenties bekend. Dan kunnen we met een plan van aanpak komen. De focus ligt nu op 
het inspectiebezoek in december, in januari worden financiën weer opgepakt, dan is het ook minder gissen.  
 

5. Extra agendapunt (met directie): aanwezigheid oudergeleding bij inspectiebezoek 
Ellen wil graag zes ouders, twee ouders van de MR, Matthijs en Alex. Verder benaderen we twee mensen van 
OR en nog twee ouders. Vooraf gaan we dit gesprek voorbereiden. 

 
Deel 2 – Alleen MR leden 
 

6. 19:00-19:15 Uitkomsten vragenlijst werkdruk en belastbaarheid - Eline & Astrid 
De vragenlijst is klaar. Van Ellen kwam als reactie dat ze na de herfstvakantie een plan ging maken. Toen is 
het blijven liggen. Eline geeft aan dat we het juist vanuit de MR wilden doen. Timing en manier waarop spelen 
mee. Eline vindt dat het in deze tijd goed is om als MR een signaal af te geven. Ook willen we als MR ons 
hierover een beeld vormen. Het welzijn van de docenten in het vizier hebben is een taak van de MR, dus dan 
is dit juist een goede zet. Om de paar maanden een meting doen. Het draagt ook bij aan de open cultuur. 
Voorstel is om laatste versie weer langs MR-leden te sturen. Dan in het begin van het nieuwe jaar de eerste 
meting doen.  
 

7. 19:15-19:20 (doorgeschoven van vorige vergadering) Verkorte inloop kleuters – Eline  
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Er is geen echte inloop. Je kunt hooguit even een paar minuten binnenkijken. Ouders betreuren het, maar 
tegelijkertijd zien zij ook de voordelen van de rustige start. Inloop bij laatste kwartier van de dag zou nog een 
optie kunnen zijn. 
  

8. 19:20-19:25 (doorgeschoven van vorige vergadering) Vacature MR leraren geleding / aantal leden MR:  
Het is best gebruikelijk om 3 om 3 te hebben, maar het is een turbulente tijd, dus een vierde persoon 
oudergeleding zou misschien ook welkom, bijv. iemand die verstand heeft van financiën. Het is ook van 
belang dat ouders zich vertegenwoordigd voelen. Streven om ook vierde leerkracht te vinden. Jelmer wordt 
gevraagd om Alex te vervangen. We nemen afscheid van Alex. Matthijs dankt hem namens ons allen voor zijn 
tomeloze inzet door de jaren heen. TSO blijft bij Eline. Financiën bij Desirée en evt. Jelmer. Woordvoerderrol: 
Eline 
 

9. 19:25-19:30 - Volgen MR training via ASKO, besluit over nemen of we dit willen doen –  
Er is wel behoefte, maar niet nu. 
 

10. 19:30-19:35 - (doorgeschoven van vorige vergadering) Check op rooster van aftreden MR leden – Matthijs 
Aftreden lerarengeleding. Astrid heeft zitting genomen door Ronalds aftreden. 

 

3.  Agenda volgende vergadering:  

• Schoolgids 

4.  Overige, rondvraag en afsluiting 

• Alex: goed om formatie al in januari op agenda te zetten. Dat we er scherper op zijn. En checken of we alles in 
huis hebben. 

• Alex: via OR, een ouder wil brief insturen WeesperNieuws. OR bericht plaatsen in krant om steun te uiten. 
Voorafgaand aan inspectiebezoek. 

• Ouafila: geschrokken van stuk GMR 10 tot 12 scholen die in gevarenzone zitten.  

 


